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Znano je, da se lahko pokrijemo le toliko, kolikor je 
dolga odeja. »Našo odejo« pa je spričo gospodarsko- 
političnega položaja Jugoslavije, do nedavna iz dneva v 
dan krajšala izjemno visoka inflacija. Torej se je bilo v 
celoti pokriti vedno težje.

Vedno šibkejša kupna moč je vplivala na ljudi, da so 
začeli iskati vse mogoče načine kako dohitevati inflacijo. 
Mnoge načine so nekateri »pogruntali«, večina pa se je 
zatekla k nakupom na kredit. Mnogi so se zadolževali do 
najvišje možne mere, če pa je bilo le možno, še čez to 
mejo.

Zadolženost pa so povečevale še različne sindikalne 
nabave in tako imenovane terenske prodaje.

Celo splačalo se je, saj je tudi dolgove inflacija hitro 
oblažila.

Pa so prišli ukrepi Markovičeve vlade, ki zmanjšujejo 
stopnjo inflacije, zamrznili so tudi osebne dohodke. Za
dolženost pa je ostala in sedaj, ko se plača ne povečuje 
je prišla močno do izraza. Še bolj opazno je to sedaj, ko 
je izplačilo osebnega dohodka v dveh delih in so vsi od
bitki obračunani v drugem delu.

Znano je, da zakonski predpis dovoljuje obreme
nitev največ do ene tretjine osebnega dohodka. Da te
ne bi prekoračili, je preverjala služba za obračun OD ob 
potrjevanju potrdil za najemanje potrošniških kreditov. 
Seveda pa ni mogla kontrolirati zadolžitev ob takoimeno- 
vanih sindikalnih in terenskih prodajah. Pri teh nabavah

pa več zaposlenih v Perutnini ni upoštevalo z zakonom 
določene višine zadolžitve. Zato bo v prihodnje nekaj 
sprememb pri takih nabavah.

Sindokalnih nabav odslej ne bo več možno plačevati 
prek plačilnega listka, torej tako, da bi ustrezni znesek 
odtegnili od osebnega dohodka že pri obračunu le-tega. 
To bo možno samo za nabavo proizvodov Perutnine in 
še to le s podpisom izjave, da z zneskom za nabavo 
blaga ne boste presegli ene tretjine osebnega dohodka 
zadolženost. Pri vseh drugih nakupih bo treba podpisati 
izjavo, da boste blago sami plačali. Takšen našin je nu
jen, saj bi v nasprotnem primeru bili delavci v obračunu 
OD in drugi odgovorni delavci izpostavljeni zakonskim 
sankcijam.

Pa še nekaj vrstic o izplačilu osebnih dohodkov v 
dveh delih.

Pred nekaj meseci, ko je inflacija neobrzdano divjala, 
smo bili slabe volje, zakaj ne bi bila izplačila OD v dveh 
delih, saj je infalcija v 15 dneh odžrla dobršen del dohod
ka. Sedaj, ko je stanje drugačno, ko so tudi obresti nizke, 
pa nekateri judikujejo, zakaj izplačila v dveh delih, ko 
plača že tako komaj pokriva najnujnejše za življenje. 
Seveda bi bilo pravilnik o nagrajevanju, ki smo ga lansko 
jesen sprejeli, možno tudi spremeniti. Vendar, se ne bi 
čez par mesecev spet jezili, zakaj kreditiramo podjetje, 
zakaj ni plača v dveh delih.

Urednik

Kmalu ogledi stanovanjskih 
razmer pri prosilcih posojila

Predvidoma v drugi polovici meseca marca bo 
komisija za oglede stanovanjskih razmer prosil
cev za stanovanjske kredite začela z ogledi. Pri
pravljen bo razpored ogledov po posameznih 
rajonih, kot prejšnja leta. Razporedi bodo v nas
lednjih dneh izobešeni v oglasnih omaricah, po 
vseh proizvodnih enotah.

Prosilci bodite torej pozorni, da ne bo hudo- 
vanja.

Kam ste se prijavili za dopust
Nekateri ste, izgleda, spregledali v razpisu za 

letovanje, da so v Čatežu in Medulinu na voljo pri
kolice in v Čatežu bungalovi, v Medulinu pa apart
ma. Zato ste nekateri vpisali samo kraj, ne pa tudi 
ali želite prikolico ali bungalov, oziroma apartma. 
Če ste želeli slednje, takoj pokličite Marijo Rijavec 
v Direkcijo, sicer boste razporejeni v prikolice. Če 
ste se torej opredelili za prikolice ni potrebno kli
cati, v nasprotnem primeru pa.



Adaptacija mesnice ob Potrčevi cesti
O adaptaciji in razširitvi mesnice ob Potrčevi cesti sem 

se pogovarjal s Slavkom Brglezom, direktorjem investi
cijskega sektorja.

Poleg perutiniske klavnice je trenutno najpomemb
nejša investicija adaptacija mesnice ob Potrčevi cesti, 
poleg poslovnega centra, ali Žilavčevo kot smo včasih 
rekli. Že precej časa je bilo govora, da bi bilo nujno to 
mesnico obnoviti in po možnosti razširiti. Že pred letom 
in poi se je za to pokazala možnost, saj je bil na prodaj 
del poslopja, v katerem je bila mesnica. Del poslopja in 
pripadajoči dei dvorišča v skupni izmeri približno 400 m2 
smo takrat odkupili. Celotnega poslopja pa nismo mogii 
kupiti, ker ni bilo na prodaj. Tudi z načrtovano obnovitvijo 
nismo takoj začeli, kajti prednost pri investicijah je imela 
klavnica.

V drugi polovici januarja smo končno začeli z deli. 
Projekt adaptacije, ki gaje pripravil ing. Grega Kraševec 
iz ptujske Projekte zajema: modernizacijo mesnice, do
graditev razsekovalnice in pakirnice ter manjšo restav
racijo hitre prehrane, nekakšen bistro ali tast food, kot 
temu rečejo v tujini.

V mesnici bo moderen način prodaje mesa in izdel
kov, imela pa bo tudi funkcijo butika. Meso bo namreč

pripravljeno in pakirano že v razsekovalnici in se bo v 
mesnici opravljala samo prodaja, brez mesarskega 
čoka, izkoščevanja in podobno. Da bo prodajalna imela 
značaj butika pa pomeni, da bo vso blago razstavljeno 
in bo vsak trenutek na ogled, v tej prodajalni pa bodo raz
stavljeni vsi novi proizvodi takoj, ko bodo proizvedeni.

V restavraciji naj bi ponujali hitro pripravljivo hrano iz
ključno iz naših proizvodov. Na voljo bodo koketi, pi
ščanec, klobase in drugi naši proizvodi, ki jih bomo uva
jali v proizvodnjo ter brezalkoholne pijače in pivo. V rest
avraciji bo prostora za 30 sedežev in 20 stojišč. Pred 
restavracijo pa bo terasa s pokritim stebriščem. Škoda, 
da ni za vse skupaj na voljo več prostora.

Izvedbena dela smo zaupali podjetju za nizke in vi
soke gradnje KGP Ptuj. Po pogodbi morajo biti gradbena 
dela dokončana do konca maja. Montaža opreme in 
dokončna izgotovitev objekta pa bi po predvidevanjih 
morala biti končana do konca junija.

Vsekakor bo to za naš kolektiv pomembna pridobitev, 
veljala pa bo po predračunu 6,5 milijona din (Mar- 
kovečevih seveda). L.C.

Pogled na objekt, tik pred začetkom adaptacije

Letos praznujemo 85-letnico razvoja
Perutnine Ptuj
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O poteku del na perutninski klavnici vas sproti obve
ščamo. Tudi tokrat vas seznanjamo s trenutnimi aktiv
nostmi na tej investiciji.

V klavnici so bili konec januarja opravljeni suhi zago
ni. To pomeni, da so poskusno spuščali v pogon posa
mezne sklope brez priključkov vode in brez piščancev. 
Torej samo preizkus delovanja strojne opreme.

Sedaj montirajo razno opremo, kot je:
— oprema za transport odpadkov, perja in krvi v ka

filerijo;
— sortirne mize in transportni trakovi v pakirnici;
— linija za zračno hlajenje piščancev;
— linija za razrez;
— linija za prepakiranje in
— linija za transport pakirnega blaga.
Kot smo že navajeni, je pri tem nekaj težav z domačimi 

dobavitelji.
Začeli so tudi že s fino montažo strojnih in elektro 

inštalacij, priključujejo elektro pogone in naprave za 
krmiljenje ter vodovodne priključke. Čakajo še na izgo- 
tovitev centralnega mikro procesorja za daljinsko 
spremljanje temperature v vseh hlajenih prostorih.

Tudi v novi strojnici je v teku montaža opreme. 
Dokončujejo dela v čistilni napravi za drugo fazo 
čiščenja. V kratkem bodo začeli montirati opremo za 
prevzem odpadkov v kafilerijo.

Tehnični prevzem klavnice s strani občinskih organov 
bo po predvidevanjih sredi aprila, sredi maja pa načrtu
jejo tehnični pregled kafilerije in čistilne naprave, ki ga 
bodo opravile pristojne republiške komisije.

V drugi polovici aprila je predviden tudi že mokri pos
kusni zagon klavnice. Razumljivo je, da bo preizkus op
ravljen z minimalnim številom piščancev.

Vsekakor je potrebno omeniti, da je za vgrajeno opre
mo obsežna dokumentacija proizvajalcev, ki jo je potreb
no prevesti v slovenščino. Prevajanje je v teku, to odgo
vorno nalogo pa je prevzel Branko Holc.

LC.

Končno demokratične 
volitve

V aprilu bomo volili delegate za občinske in republiške 
organe. Prvič po osvoboditvi bomo lahko volili nepo
sredno, za vse organe pa so odprte liste kandidatov. 
Torej mora biti delegatov na listi več kot jih bo izvoljenih. 
O volitvah in kandidatih iz Perutnine je sklepal delavski 
svet na svoji 15. redni seji.

Kdaj bomo volili?
8. aprila bomo volili delegate v zbor občin republiške 

skupščine in za družbeno-politični zbor republiške 
skupščine. Istočasno bomo volili predsednika in člane 
predsedstva SR Slovenije. Vse kandidate bomo volili ne
posredno.

12. aprila bomo volili delegate za zbor združenega 
dela občinske skupščine in v zbor združenega dela re
publiške skupščine.

22. aprila bomo volili delegate v zbor krajevnih skup
nosti občinske skupščine in za družbeno politični zbor 
občinske skupščine. 22. aprila bomo volili še delegate za 
zbor občin republiške skupščine, kolikor volitve v prvem 
krogu ne bi bile uspešne.
Poudarjamo, da bomo vse delegate volili neposredno.

Perutnina ima eno volilno enoto, za zbor združenega 
dela občinske skupščine pa bomo volili dva delegata. 
Delavski svet predlaga za kandidate: Alojza Gojčiča, 
Nado Krajnc in Eriha Sara. Torej je en delegat več kot bo 
izvoljenih.

Za zbor združenega dela republiške skupščine pa ima 
enega delegata združeno kmetijstvo Slovenije. Delavski 
svet Perutnine predlaga Ivana Zupaniča, seveda pa bo 
izvoljen tisti kandidat iz Slovenije, ki bo dobil največ gla
sov.

Za navedene kandidate se je delavski svet odločil 
zato, ker z novo zakonodajo dobivajo delegati v zborih 
združenega dela bolj strokovno funkcijo. Prej je bila to v 
glavnem politična funkcija, zato so kandidacijske po
stopke tudi vodile politične organizacije.

Novost v novi zakonodaji je tudi to, da lahko za katero
koli funkcijo kandidira katerikoli občan. Vsi torej imate to 
možnost. Za občinske organe, morate kot kandidat zbra
ti najmanj 30 podpisov, in že lahko kandidirate.

Za predsednika republike pa tako že kandidira Kram
berger. Lahko pa mu konkurirate. L.C.

Obvestili smo vas že, da bomo letos organizirali krvo
dajalske akcije vsaki drugi mesec, saj je število krvoda
jalcev v Perutnini dokaj veliko, delovni proces pa mar
sikje ne dovoljuje odsotnosti večjega števila delavcev. V 
tem letu sta torej bili že dve akciji, naslednja bo maja, 
točnega datuma pa še ne vemo. Ko bo določen, boste 
obveščeni.

Če sem omenil, da je v Perutnini precejšnje število 
krvodajalcev, naj to podam v številkah. Doslej je v evi
denci 271 krvodajalcev. Seveda pa so se nekateri že upo
kojili, nekateri pa odšli iz firme. Se vedno jih je prek 220, 
vendar jih je aktivnih le nekaj čez 100, saj so drugi v glav
nem že starejši. Vsekakor si želimo krvodajalske vrste 
pomladiti, zato vabimo k sodelovanju nove zlasti mlajše 
sodelavce.

Marčevske akcije se je udeležil novi krvodajalec
Srečko Kekec iz PE Perutninska klavnica.
Sicer pa so se letošnjih akcij udeležili:

9. JANUARJA

OGRIZEK Mira 
VALENTAN Vinko 
MARUH Nevenka 
PERNAT Stanko 
TOPLAK Janja 
MERC Janez 
LESJAK Marta 
POTRČ Milan

PE Starši 
PE Servis
PE Perutninska klavnica
Direkcija
Direkcija
PE Perutninska klavnica 
PE Perutninska klavnica 
PE Servis
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BERANIČ Martin PE Starši
BOHANEC Mihael PE Servis
ROJKO Marija Direkcija
OGRIZEK Marija PE Perutninska klavnica
TOPLAK Jožica PE Starši
TURNŠEK Valentin PE Servis
KRAJNC Bruno PE Tovarna krmil
STRAMIČ Alajz PE Perutninska klavnica
REPIČ Branko PE Perutninska klavnica
FRIGL Anica PE Ptujska tiskarna

6. MARCA

JELEN Slavica PE Perutninska klavnica
BEZJAK Franjo PE Tovarna krmil
MOLNAR Stanko PE Predelava
KOVAČEC Anton PE Servis
KUŠENIČ Ivan PE Predelava
VOLKNER Darko PE Predelava
GAVEZ Ivan PE Tovarna krmil
MUNDA Milan PE Ptujska tiskarna
HVALA Armando PE Servis
MUNDA Anica PE Starši
OSTERC Jožica Direkcija
FERČEC Marjan Direkcija
KEKEC Srečko PE Perutninska klavnica

Dva darovalca sta bila odklonjena, zaradi trenutnega 
slabega počutja. Vsem iskrena hvala!

Ker mnnogi sprašujejo, kako je s prostimi dnevi, ko 
darujejo kri, vas seznanjamo s tolmačenjem pravne 
službe, ki povzema zakonska določila.

PROSTI DNEVI ZA KRVODAJALCE
Po 3. odstavku 33. člena zakona o temeljnih 

pravicah iz delovnega razmerja imajo prosto
voljni krvodajalci pravico do dveh zaporednih 
prostih delovnih dni vsakokrat, ko dajo kri. 
Prosti dnevi se jim računajo kot da so na delu.

To pomeni, da so oproščeni delovne obvez
nosti tisti dan, ko dajo kri in še prvi naslednji de
lovni dan. Omenjena določba zakona se upora
blja neposredno in to od uveljavitve zakona 
dalje in sicer od 14.10.1989. Tisti delavec, ki pa 
zaradi zdravstvenih razlogov krvi ne sme dati, je 
upravičen samo do odsotnosti, ki je bila potreb
na zaradi predhodnega pregleda, hkrati pa je 
upravičen tudi do nadomestila osebnega do
hodka za čas te odsotnosti.

Vsakokrat, ko darujete kri, vam torej pripadata dva 
prosta dveva, vendar naj bo naše vodilo, pomagati 
sočloveku, ne pa prosti dnevi.

Za večkratno darovanje prejmejo krvodajalci tudi pri
znanja in značke, vendar je to bilo že nekaj let rahlo zane
marjeno. To bomo v kratkem času popravili. Evidenca je 
že urejena in maja ali junija bomo poskušali organizirati 
srečanje in podeliti ta zaslužena priznanja.

Na svidenje na majski akciji!

KURNIK PRESS
ARGUMENTIRANO

- Koki, daj poglej prosim mojo plačilno listo, ne vidi 
se dobro koeficient stimulacije.

- Si neumen, to je vendar poslovna skrivnost.
— To že, toda moja plačilna lista je zelo slabo čitljiva, 

medtem pa je zapisnik s predsednikovo stimulacijo na 
oglasni deski zelo čitljiv.
IZNAJDLJIVOST

- Si videl naše, s koketi so koketirali z žirijo na pust
nem karnevalu in dobili 2.000,00 Markovičevih dinarjev 
nagrade?

— Naj imajo! S povprečno stimulacijo niso bili zado
voljni, pa so začeli s popoldanskim - priložnostnim 
delom.
ZA VSAKEGA NEKAJ

- Sindikat je pri nas res poskrbel za svoje članstvo. 
Organiziral je nakup Uniorjevega orodja s 50% popu
stom, s tem pa omogočil popoldansko delo za preži
vetje.

- Pa ne misliš, da bodo drugi, ki jim je omogočil 
nakup pralnih sredstev, prali umazano perilo?
SLAČENJE

— Kaj praviš na vroči KAJ, našo štajersko porno re
vijo?

— Nič! Hec je v tem, da se je naš bivši pripravnik 
prava ob tem sam slekel.

- Kako to misliš?
— Ja, sam je povedal, da kot pravnik ne pozna statu

ta podjetja in tega, da imamo res enajstčlansko disciplin
sko komisijo, ki pa deluje v tričlanskem senatu.

RESNICA RESNIC
— Se ti ne zdi, da je borec za predsedniškega kandi

data SRS na predvolilnem shodu v Ptuju povedal precej 
resnic?

- Je, je! Toda najbolj prepričljiva je bila tista, ko je 
rekel, da se mu njegova opica večkrat polula za vrat!
SLOVARČEK KRATIC

- Če bo šlo tako naprej, bomo Slovenci potrebovali 
še slovarček kratic.

— Kje neki, saj so zelo enostavne: SZD = skrb za de
lavce (Ha-Ha), ZSMS = zaradi svoje mladosti sami, ZKS- 
SDP = zveza komunistov Slovenije sedaj dela previdno, 
KZ (kmečka zveza) = komu zvoni, DEMOS = delavci, 
enkrat morate ostati sami, ZELENI = zaenkrat enotni le 
naturisti intelektualci.

— To si bom pa zapomnil, sicer bi na volilnih listkih 
s kraticami obkroževal napačne kandidate.
KADROVSKA KREPITEV

— Glej, glej, Kokoteku se je pridružil še Raček!
- Vidim, zanima pa me, če se jima bo pridružil še kdo

iz poslovodnega odbora in pod katerim psevdonimom 
bo napisal kakšno resnico. Kokotek
PRAV MU BODI

- Naš Kokotek je že ugotovil, kako je težko biti pred
sednik vlade.

- Po čem to sklepaš?
— Že ko se je spustil v predvolilni boj, se je v svoji 

vlogi in podobi skoraj zadušil.
- Ga-ga-ga. Prav mu bodi, kaj pa rine v tujo masko.

Raček


